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Styrelsen rapporterar i stora drag! 

På senaste styrelsemötet har vi gått igenom följande punkter. 

• Banstatus: Banan är i mycket gott skick vilket är resultatet av flera 

timmars hårt arbete som personalen lagt ner med bl a: 

- klippning och vältning av greener 

- bunkerkrattning 

- ruffklippning inklusive greenområden och tee 

- finklippning (med röjsåg) av banan samt fairways 

Ett stort tack även till alla frivilliga som ställt upp i arbetet med banan! 

• Beslut har tagits om att investera i en ny kemikaliespruta. 

 

• Blomsterängar: För att bidra till den biologiska mångfalden kommer vi att 

skapa blomsterängar på utvalda platser runt hela banan. Vackra 

blomsterängar i alla dess färger gör vår bana ännu finare och vi bidrar till 

ett fungerande ekosystem och hållbar utveckling. Klubben kommer att 

söka finansiellt stöd via Leader Sörmland. 

 

• Värdegrundsarbetet fortgår och kommittéerna har återkopplad med 

positiv feedback. Nu tar vi det vidare till nästa steg. 

• Ekonomisk rapport t o m juli 2023. Bra resultat med bl a ökat 

medlemsantal även denna säsong. 

 



• Förtydligande gällande regelverket kring säkerhet för banarbetarna. Vi 

påbörjar översyn av arbetsmiljöarbetet. 

 

• Planeringen av studion fortgår och vi står nu redo att riva det gamla 

skjulet för att sedan påbörja arbetet med att gjuta grunden. 
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